
 

Motie “Geen buikpijn maar echte actie” 
 

Geen overlast windmolens voor inwoners 
 
 
De raad van de gemeente Nissewaard, in vergadering bijeen op 02-11-2023, 
 
 
Constaterende dat: 

• de gemeente en de provincie hebben afgesproken dat de gemeente zich inspant om 
minimaal 18 MW windenergie op te wekken; 

• in februari 2017 de gemeenteraad unaniem heeft besloten om de polders op Voorne-
Putten vrij van windmolens te kunnen houden en het zoekgebied Brielse Maasdijk is 
aangeboden als alternatief richting de provincie; 

• de provincie in december 2017 deze gewijzigde inzet vanuit de gemeenten op Voorne-
Putten inclusief de gemeente Nissewaard heeft geaccepteerd. 

 
Overwegende dat: 

• bij Piershil en Geervliet/Heenvliet helaas is aangetoond dat wanneer gemeenten te 
weinig regie pakken op het proces tot plaatsing en het maken van goede afspraken voor 
het gebruik daarna, overlast voor inwoners het gevolg is; 

• zowel nationaal als lokaal iedereen inmiddels doordrongen is van het belang van een 
betrouwbare overheid als basis voor een gezonde democratie en het vertrouwen 
daarin; 

• Nissewaard hiernaar expliciet verwijst in het coalitieakkoord ONS-PvdA-Nissewaard 
Lokaal; 

• naast bezorgdheid over mondiale temperatuurstijgingen als gevolg van 
klimaatverandering ook de stijgende energierekening het belang heeft onderstreept om 
regie te pakken op de eigen, groene en onafhankelijke energiehuishouding van 
Nederland; 

• het college een voorstel naar de raad stuurt waarmee de realisatie van windmolens in 
het zoekgebied een stap dichterbij komt; 

• inwoners terecht bezorgd zijn over het mogelijk gaan ervaren van hinder en overlast. 
 
Verzoekt het college: 

• de hinder en overlast voor de inwoners tot nul te beperken en daartoe: 
o afspraken te maken met de DCMR over het structureel uitvoeren van extra 

geluidsmetingen op verschillende momenten van de dag en gedurende 
verschillende momenten in het jaar; 

o hiervoor € 150.000 budget vrij te maken richting de DCMR en dit te dekken 
vanuit het op te richten gebiedsfonds; 

o bij structurele geluidsoverschrijding nieuwe of aanvullende 
maatwerkvoorschriften op te leggen aan de exploitant; 

o gedurende de looptijd van de exploitatie maandelijks overleg te voeren op 
bestuurlijk niveau met het bestaande bewonersplatform, de 
omgevingsadviesraad en de DCMR; 



 

o over de inhoud en de resultaten van dit overleg elke maand terug te 
koppelen in de raadscommissie leefomgeving; 

o met HVC Landwind in gesprek om bij de aanbesteding de windmolens te 
selecteren met de laagste geluidsproductie; 

o een convenant te sluiten met de exploitant, het bewonersplatform, de 
omgevingsadviesraad en de DCMR over werkafspraken om gedurende de 
exploitatie een constructieve werkrelatie met elkaar te borgen; 

o in dit convenant ook afspraken op te nemen over de inzet van de middelen in het 
gebiedsfonds. 

 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
David Speters – VVD 


